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Betreft: Vragen ex artikel 37 RvO, Zorgbuurthuis in Boxtel 
 
Geachte leden van het College, 
 
Hierbij willen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht vragen voor het volgende. 
 
In het Brabants Centrum van donderdag 30 november stond een artikel met de 
vraag: Waar zou een zorgbuurthuis in Boxtel kunnen? Deze vraag stelde de krant 
nadat twee wethouders en een brede delegatie van raadsleden op excursie waren 
geweest bij het door de SP geïnitieerde zorgbuurthuis ’t Hageltje in Oss.  
 
Het is een zorgvorm die uitermate goed past bij de gemeente Boxtel. Het 
zorgbuurthuis staat dicht bij de mensen, werkt met een zorgverlener die niet belust is 
op winst en wat ook geldt voor de vastgoedontwikkelaar, die blijk geeft van een groot 
maatschappelijk verantwoordelijkheidsgevoel. Ook zullen er een of meer kartrekkers 
(bij voorkeur uit de buurt) nodig zijn om het zorgbuurthuis te laten draaien, waarbij 
vrijwilligers een belangrijke rol spelen.  
 
Het initiatief past heel goed in het beleid van de gemeente Boxtel om meer en 
betaalbare woningen maar ook zorg in de kernen en buurten te krijgen voor senioren.  
Dit biedt tevens meer doorstroom waardoor jongere mensen in de buurt weer 
makkelijker aan een woning komen.  
 

1 Is er over dit onderwerp al in het college gesproken? Zo ja, wat is daarvan 
de uitkomst? Zo nee, waarom is dat nog niet gebeurd? 

 
2 Heeft u (al dan niet informeel) al overleg gehad met 

vastgoedontwikkelaars/ zorgverleners/zorgverzekeraars/mogelijke 
kartrekkers over de mogelijkheid om een zorgbuurthuis te realiseren? Zo 
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nee, bent u bereid om actief op zoek te gaan naar partijen om een en 
ander van de grond te krijgen?  

 
3 Is het college bereid een eventueel initiatief te ondersteunen met een 

aanloop subsidie zoals dat ook in Oss is gebeurd? 
 
4 Is het college bereid om een vastgoed ontwikkelaar met maatschappelijk 

verantwoordelijkheidsgevoel te steunen door niet de maximale grondprijs 
te vragen bij ontwikkeling? 

 
5 Is het mogelijk, gezien de huidige regelingen, om senioren in de buurt als 

eerste in aanmerking te laten komen voor een woning in een 
zorgbuurthuis? 

 
6 Kunt u wellicht al aangeven wanneer de mogelijkheden voor een 

zorgbuurthuis op de agenda van de gemeenteraad wordt geplaatst? 
 

 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van de SP, 
 
 
Frans Sannen, raadslid 
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